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WO.0002.7.2020.J.W. 
 

Protokół Nr XX/2020 

z obrad XX sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 15 grudnia 2020 r. 

VIII kadencji 2018 - 2023 
 

 Obrady XX sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyły się w dniu 15 grudnia 2020 r. w Kinie 

Podzamcze w Otmuchowie ul. Rynek 7, rozpoczęły się o godz. 1000, zakończyły ok. godz. 1130. Obrady 

prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Otmuchowie Pan Stanisław Zaczyk. 

Przewodniczący otworzył obrady wypowiadając formułę o treści „Otwieram obrady XX sesji Rady 

Miejskiej w dniu 15 grudnia 2020 r.  VIII kadencji 2018 - 2023” i stwierdził, że przy ustawowym składzie 

Rady - 15 radnych, w obradach udział bierze 12 radnych, co stanowi o prawomocności obrad 

i podejmowanych uchwał. Nieobecni radni: Burski Piotr, Górski Zbigniew, Warchał Michał. Lista obecności 

stanowi załącznik do protokołu.   
 

Ad 3. 

Przewodniczący poinformował o przystąpieniu do wyboru sekretarza obrad i poprosił o zgłaszanie 

kandydatur. Radna Anna Ludwa zgłosiła kandydaturę radnej Bożeny Stąpor. Radna Bożena Stąpor wyraziła 

zgodę. Innych kandydatur nie zgłoszono. W wyniku imiennego głosowania stosunkiem głosów 12 za, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się - Rada wybrała radną Bożenę Stąpor na sekretarza obrad. 
 

 Ad 4.  

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Otmuchów w 2020 r. 

8. Raport z realizacji Gminnego Programu Ochrony Środowiska za lata 2018-2019. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

1) uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Otmuchów z organizacjami pozarządowymi 

oraz z innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2021 roku; 

2) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy 

Otmuchów na rok 2021; 

3) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Otmuchów na rok 2021; 

4) wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

5) utworzenia Żłobka w Otmuchowie, dla którego organem prowadzącym jest Gmina Otmuchów 

oraz nadania mu statutu; 

6) przystąpienia gminy Otmuchów do wykonywania działalności w zakresie telekomunikacji; 

7) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2020 rok; 

8) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 
 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad sesji.  
 

Wniosków, zapytań do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji w okresie między sesyjnym był do 

wglądu w biurze Rady Miejskiej, zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi, wnioski, zapytania - nie zgłoszono.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej sesji i stwierdził, że w wyniku głosowania 

stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się, Rada przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 
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Ad 6.   

Radni wysłuchali sprawozdania Burmistrza z działalności międzysesyjnej.  

Burmistrz powiedział, że okres miniony od ostatniej sesji był bardzo trudny i nastrajał do refleksji. Sytuacja 

związana z epidemią jest niebezpieczna i my wszyscy powinniśmy się czuć odpowiedzialni za mieszkańców 

gminy. Decyzje wydawane przez rząd obligują nas do działań, które musimy realizować. Wszystkie szkolne 

i przedszkolne są wyłączone. Otrzymaliśmy wsparcie rządu i Marszałka Województwa Opolskiego, który 

doposaży w 60% w sprzęt komputerowy i edukacyjny, 40% pójdzie z budżetu gminy. To duży wydatek 

i trzeba się z tym zmierzyć. Nauczanie jest zdalne. Dożywianie dzieci wróci, jeśli te powrócą do szkół. 

Będzie projekt „kurier” dla seniorów – dowożenie i zakup posiłków. Podpisane zostało porozumienie 

i będzie możliwość dofinansowania na transport publiczny. To będzie duże obciążenie dla budżetu. 

Z Kierownikiem Ośrodka Pomocy Społecznej zastanawiamy się, czy nie uruchomić porad 

psychologicznych, ponieważ ludzie zmagają się sami z problemami. Służba zdrowia działa na zasadzie 

audio-tele. Współpracujemy z Caritas, DPS i Ośrodkami Pomocy Społecznej tam, gdzie przebywają nasi 

mieszkańcy. Ceny w ośrodkach wzrosły od 15% - do 20%, dlatego też będziemy chcieli zakończyć prace 

nad naszym DPS i ściągnąć tych ludzi „do domu”. Nie dostaliśmy dofinansowania na zakończenie tej 

inwestycji, ale będzie jeszcze jedno rozdanie i mamy nadzieję, że dostaniemy środki. W okresie między 

sesyjnym odbywały się rady budów. Problem zaistniał z jedną inwestycją tj. świetlicą w Maciejowicach. 

Wykonawca nie rozliczył się i trzeba będzie z tą osobą rozstać się. Żłobek został oddany. Drobne poprawki, 

zostaną naprawione. Sandacz, Skalnik- zadania są realizowane i wrzesień-październik przyszłego roku 

powinny być zakończone. Będzie wyłoniona firma na wykończenie wnętrz w budynku mieszkalnym 

w Maciejowicach i będziemy chcieli mieszkania oddać. Centrum przesiadkowe – firma zadanie realizuje 

sprawnie. PSZOK – musi być w roku 2021 rozliczony i oddany do użytku. Prace na ulicach Krakowska – 

Kolejowa idą zgodnie z harmonogramem. Rewitalizacja parków – firma już działa i realizuje zadanie 

w Bażanciarni i parku miejskim. Zakończona została termomodernizacja szkoły w Kałkowie. 

Przygotowanych zastało kilkadziesiąt wniosków, kanalizacja Śliwic, Nieradowic, Sarnowic, rewitalizacja 

Zamku, budowa dróg i oczyszczalni ścieków. Podpisano umowę na oczyszczalnię w Kałkowie. Złożono 

wniosek do Ministra Kultury na ochronę PPOŻ i elewację Zamku w Otmuchowie. Czekamy na 

rozstrzygnięcie. Jeśli będą środki, to również na budowę świetlicy w Janowej. Będzie zatrudniona osoba 

w związki z Programem Life dotyczącym ochrony środowiska, Politechnika Śląska będzie szkoliła w tym 

zakresie. Burmistrz zapowiedział likwidację tzw. kopciuchów i dodał, że w latach 2021-2023 będzie można 

w 100% z tego skorzystać. Burmistrz podsumowując stwierdził, że na przestrzeni lat funkcjonowania w Unii 

Europejskiej, zrealizowano inwestycji na ponad 80 mln zł, z czego 40 mln już otrzymaliśmy, co stanowi 

50%. Gminy nie byłoby stać na kredyty, pożyczki, dochody własne. Burmistrz dodał, że Gmina Otmuchów 

jest jedną z gmin -liderem, który bardzo dobrze przygotowuje projekty, pozyskuje środki i wykorzystuje je. 

W Gminie jest wiele terenów przygotowanych do sprzedaży. Zrealizowano również budowę oczyszczalni 

ścieków w Starowicach.  
 

Ad 7.  

Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Otmuchów w 2020 r. 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do Informacji o realizacji zadań oświatowych w Gminie Otmuchów w 2020 r. Uwag, wniosków, 

zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew    

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   



3 

 

 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

– Rada przyjęła Informację o realizacji zadań oświatowych w Gminie Otmuchów w 2020 r. 
 

Ad 8.  

Raport z realizacji Gminnego Programu Ochrony Środowiska za lata 2018-2019. 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do Raportu z realizacji Gminnego Programu Ochrony Środowiska za lata 2018-2019.  

Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 

Przewodniczący stwierdził, że w wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się 

– Rada przyjęła Raport z realizacji Gminnego Programu Ochrony Środowiska za lata 2018-2019. 
 

Ad 9.  

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  
 

1) uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Otmuchów z organizacjami pozarządowymi 

oraz z innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie w 2021 roku; 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał    

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew    

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał    

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew    

Kowalik Celina x   
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W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę 

w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Otmuchów z organizacjami pozarządowymi 

oraz z innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie w 2021 roku.  Uchwała Nr XX/205/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

2) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy 

Otmuchów na rok 2021; 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę 

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy 

Otmuchów na rok 2021. Uchwała Nr XX/206/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

3) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Otmuchów na rok 2021; 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał    

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew    

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał    

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew    
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W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Otmuchów na rok 2021. 

Uchwała Nr XX/207/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

4) wysokości stawek podatku od nieruchomości; 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 za, 1 przeciw, 1 osoba wstrzymała się – Rada podjęła uchwałę 

w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Uchwała Nr XX/208/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

5) utworzenia Żłobka w Otmuchowie, dla którego organem prowadzącym jest Gmina Otmuchów 

oraz nadania mu statutu; 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał    

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x x  

Górski Zbigniew    

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał    

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz   x 

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew    
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W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę 

w sprawie utworzenia Żłobka w Otmuchowie, dla którego organem prowadzącym jest Gmina Otmuchów 

oraz nadania mu statutu. Uchwała Nr XX/209/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

6) przystąpienia gminy Otmuchów do wykonywania działalności w zakresie telekomunikacji; 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę 

w sprawie przystąpienia gminy Otmuchów do wykonywania działalności w zakresie telekomunikacji. 

Uchwała Nr XX/210/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

7) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2020 rok; (Autopoprawka) 
 

Burmistrz złożył Autopoprawki do projektów uchwał: w sprawie zmiany budżetu na 2020 r. i zmiany 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. Radni otrzymali Autopoprawki. 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał    

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew    

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał    

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   
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W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2020 rok. 

Uchwała Nr XX/211/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

8) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. (Autopoprawka) 
 

Komisje: Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej; Rolnictwa i Problemów Wsi; 

Bezpieczeństwa Mieszkańców i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi - przedstawiły pozytywne 

opinie do powyższego projektu uchwały. Uwag, wniosków, zapytań – nie zgłoszono.  

Głosowanie: 

 

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się – Rada podjęła uchwałę 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XX/212/2020 stanowi załącznik do protokołu.  
 

Ad 10. 

Radna Anna Ludwa złożyła wniosek w sprawie progu zwalniającego na ul. Morelowej w miejscowości 

Wójcice. 

Radny Tadeusz Napora odniósł się do słów Burmistrza dotyczących kanalizacji dla miejscowości 

Nieradowice, Śliwice, Sarnowice i stwierdził że już w roku ubiegłym wnosił o to, by dokończyć kanalizacje 

tych miejscowości, by to zadanie ująć w projekcie, dodał, że teraz będzie to zrobione, ale w planie budżetu 

na 2021 rok jest to kwota tylko 250 tys. zł. Radny zakomunikował również, że w związku z brakiem 

odpowiedzi ze strony Starostwa Powiatowego w Nysie w sprawie naprawy dróg w miejscowości 

Nieradowice, złoży skargę na opieszałość.  
 

    Salę posiedzeń opuścił radny Sylwester Łucki 
 

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew    

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał    

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   

Radny/a ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

Burski Piotr    

Czerwik Paweł x   

Golonka Dawid x   

Górski Zbigniew    

Kowalik Celina x   

Ludwa Anna x   

Łucki Sylwester x   

Napora Tadeusz x   

Pacławski Aleksander x   

Stąpor Bożena x   

Warchał Michał    

Wąsowicz Waldemar x   

Worek Dawid x   

Zaczyk Stanisław x   

Zięba Łukasz x   
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Radny Tadeusz Napora zapytał, czy rozpoczęto prace inwentaryzacyjne dotyczące naprawy dróg. 

Burmistrz odpowiedział, że kwota 250 tys. złotych zapisana w budżecie, to tylko zasygnalizowanie sprawy 

kanalizacji Sarnowic, Nieradowic i Śliwic. Zobaczymy, ile dostaniemy środków zewnętrznych na ten cel 

i wtedy zabezpieczymy środki własne w budżecie.  
 

Na salę posiedzeń wrócił radny Sylwester Łucki 
 

Kontynuując Burmistrz dodał, że budżet w każdej chwili będzie można zmienić. Spłacamy kanalizację już 

wykonaną. Drogi są zinwentaryzowane, wniosek złożony na remont dróg i czekamy na rozstrzygnięcie. Jeśli 

dostaniemy środki, to wykonany wszystkie, jeśli nie, to rozłożymy to na lata. Złożymy wniosek na budowę 

drogi Bednary-Malerzowice Małe. Czy to będzie 95% + 5%, czy 83% dofinansowania nie wiadomo. 

Przewidujemy też scenariusz pesymistyczny, wtedy drogi gminne do 2023 roku zrobimy z kredytów lub 

pożyczek. Burmistrz dodał, że zaproponował powiatowi, że oni dadzą środki, my sprzęt. Na odcinku 

Otmuchów – Nieradowice my zrobimy chodnik i oświetlenie. Drogi będą zrobione.  

Radna Bożena Stąpor zawnioskowała o zrobienie zejścia na ulicy Warszawskiej. 

Burmistrz odpowiedział, że wniosek prześlemy do powiatu. 

Radny Napora zapytał w związku z wydatkami majątkowymi w 2021 r. czy w drugiej połowie tego roku 

wydamy ok. 10 mln zł. Zadał pytanie: kto powinien wyremontować skarpę przy Sandaczu. Odpowiedział: 

My. Część ułożonych teraz płyt się zapadła. Przy Sandaczu 3 pokoje, które mają wejście od zewnętrznej 

strony, przy mrozie drzwi nie otworzą się.  

Radna Bożena Stapor odpowiedziała odnośnie skarpy na Sandaczy, że niski stan wody spowodowany jest 

tym, że robione są zestawienia, ile jest ubytków. Niski stan wody pozwala przystąpić do badań. 

Burmistrz dodał, że jest zgoda Wód Polskich na odwierty. Będzie wyłoniony wykonawca i zaczną prace jak 

warunki na to pozwolą. Wejście do 3 pokoi – może wiatrołapy tam będą. Zasugerujemy korekty. Jeśli chodzi 

o wykorzystanie środków - 10 mln zł, to czy wykorzystamy, czy nie, będą przepływały duże pieniądze, bo 

trzeba się rozliczyć, ale niektóre inwestycje będą rozliczane w kolejnych latach. Burmistrz dodał, że niestety 

budowa hali edukacyjnej nie doszła do skutku. Jest przesunięcie terminu, ale nie ma wykonawcy na 

dokumentację, więc to zadanie wypada.  

Skarbnik wyjaśniał niektóre zapisy w wydatkach majątkowych: zadanie 1 wykonane w 80%; zadanie 2 – 

zaangażowanie do planu ok. 100% (różnica 5%); 3 – wykonawca złoży fakturę VAT; 4 – most kolejowy – 

wydatki niewygasające – umowa 45 tys. zł – 90%; kanalizacja – ok. 30%; wymiana pieca 100%; adaptacja 

Skalnika ok. 50-60%; wymiana kotła w OPS 100%; żłobek na ul. Łokietka 100%; sieć kanalizacji 100%; 

PSZOK angażujemy środki własne na razie; zakup młota udarowego z osprzętem do Gospodarstwa 

Komunalnego 100%; poprawa jakości powietrza uzależniona od złożonych wniosków 40-60%; remont 

Sandacza 100%; rewitalizacja terenów miasta 100%; świetlica w Maciejowicach – zagrożona z winy 

wykonawcy; zakup klimatyzacji z montażem 100%; budowa niecki basenowej 100%.  

Radny Łukasz Zięba zapytał, jak bardzo zagrożona jest budowa świetlicy w Maciejowicach. 

Burmistrz odpowiedział, że w umowie jest zapis, że w razie niewywiązania się z niej, to wykonawca ponosi 

wszystkie koszty. Będziemy wnioskować do PROW o przesunięcie terminu. 
 

Przewodniczący odczytał pismo, które wpłynęło do biura Rady Miejskiej: 
 

- Pismo Polskiej Spółki Gazownictwa sp. z o.o. Oddział Zakład Gazowniczy w Opolu z dnia 23 listopada 

2020 r. (L.dz. 17630/20 z 01.12.2020) dot. terminu realizacji przyłączenia do sieci gazowej.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Burmistrz Miasta i Gminy Otmuchów złożyli wszystkim życzenia 

świąteczne.  
 

Ad 11. 
 

Przewodniczący poinformował, że wobec wyczerpania porządku obrad, zamyka sesję wypowiadając 

formułę o treści:  

„Zamykam obrady XX sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie, w dniu 15 grudnia 2020 r.” 

 

Sekretarz obrad: Bożena Stąpor 
 

Protokołowała J. Wiktorowska 

 

                                                                                              Przewodniczący Rady 

 

                                            Stanisław Zaczyk 


